	　　　學年度　國立陽明交通大學理學院教師-永久免接受評量

____Academic Year National Yang Ming Chiao Tung University College of Science Permanent Assessment Exemption for Teachers

	請勾選

Please Check
	符合條件

Qualification 
	說明

Description

	
	（一）獲選為中央研究院院士。 
(1) Elected as an Academia Sinica scholar.
	

	
	（二）曾獲頒教育部學術獎或國家講座。
(2) Awarded the Ministry of Education Academic Awards or national chair professorship. 
	

	
	（三）曾獲得科技部(國科會)傑出研 

      究獎二次以上。 
(3) Received twice or more Ministry of Science and Technology (NSC) Outstanding Research Award.
	

	
	（四）曾獲得國科會甲等研究獎或科技部(國科會)研究計畫主持人費(一年至多計一次)合計十二次以上(一次傑出研究獎相當於三次甲等研究獎)。
(4) Received National Science Council Class A Research Award for twelve or more times (one Outstanding Research Award is equivalent to three Class A Research Awards).
	

	
	（五）曾獲得本校傑出教學獎三次以上(含)。
(5)Received three or more Distinguished Teaching Award from the University. 
	

	
	（六）曾獲院級教師評審委員會認定之國際著名學術獎。
(6) Won an internationally renowned academic award approved by the College Teacher Review Committee.
	

	
	（七）60歲以上（含）且已通過至少一次評量或曾符合本條其他免評量條件。

(7) Sixty years of age (inclusive) and has passed at least one assessment or has previously satisfied other assessment exemption listed in this Article.  
	


教師簽名：　　　　　　　　　　　　　　　

Teacher Signature: _______________
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